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ACTA DE LA SESSIÓ PLE2016/10 DEL PLE DE LA CORPORACIÓ DE 
SANT VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1A. CONVOCATÒRIA EL 15 
DE DESEMBRE DE 2016  
 
Identificació de la sessió 
Núm.: PLE2016/10 
Caràcter: EXTRAORDINÀRIA 
Data: 15 de desembre de 2016 
Horari: de 20:10 a  22:10 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
 
Assistents 
 

- Sr President MIQUEL ÀNGEL MARTÍNEZ I CAMARASA  (CIU) 
- Sr Vocal AMADEU CLOFENT ROSIQUE  (CIU) 
- Sr Vocal MARIA LLUÏSA GRIMAL I COLOMÉ  (CIU) 
- Sr Vocal ENRIC MIRALLES TORRES  (CIU) 
- Sr Vocal GEMMA DURAN FRANCH  (CIU) 
- Sr Vocal ROBERT SUBIRON OLMOS  (CIU) 
- Sr Vocal JAUME ARCOS VINYALS  (9SV) 
- Sr Vocal JAUME GUMÀ NOEL  (9SV) 
- Sr Vocal BERTA SALA CASANOVAS (ESQUERRA + AM) 
- Sr Vocal  ENRIC PARDO MATAS  (ESQUERRA + AM) 
- Sr Vocal JAVIER SANDOVAL CARRILLO  (PSC) 
- Sr Vocal BENITO PÉREZ GONZÁLEZ  (CIUTADANS-PARTIDO DE LA 

CIUDADANÍA) 
- Sr Vocal JACOBO GARCÍA-NIETO VIDEGÁIN  (PP) 

 
 
Secretària: 
 
- Cristina Marín Carcassona, secretària interventora accidental 
 
 
Obre la sessió el senyor President per tractar els assumptes inclosos en el 
següent: 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 
 
Primer.- APROVACIÓ INICIAL, SI S’ESCAU, DEL PRESSUPOST, 
PLANTILLA DE PERSONAL, BASES D’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST DE 
L’ANY 2017 
 
Segon.- APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE 
TREBALL 



 

Tercer.- APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA XIFRA ANUAL DE POBLACIÓ A 
DATA 1 DE GENER DE 2016 
 
Quart.- APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’AGENDA DE PARTICIPACIÓ DE 
L’ANY 2017. 
 
  
 
Primer.- PRP2016/1502 APROVACIÓ INICIAL, SI S’ESCAU, DEL 
PRESSUPOST, PLANTILLA DE PERSONAL, BASES D’EXECUCIÓ DEL 
PRESSUPOST DE L’ANY 2017 
 
A.- PRESENTACIÓ DE LA PROPOSA.  A continuació el Sr Amadeu Clofent 
Rosique,  portaveu del grup Municipal i regidor de Gestió Econòmica  exposa 
l’assumpte. Dóna lectura íntegra a la memòria de l’alcaldia i es transcriu a 
continuació de la proposta d’acord. 
 
Identificació de l’expedient :  
 
Departament/ Sol·licitant: REGIDORIES VARIES 
Expedient:  2016/1232 66 PRESS  
Contingut: APROVACIÓ INICIAL, SI S'ESCAU, DEL PRESSUPOST, 
PLANTILLA DE PERSONAL, BASES D'EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST DE 
L'ANY 2017 
 
Format el Pressupost General d’aquest Ajuntament corresponent a l’exercici 
econòmic 2017, així com, les seves Bases d’Execució i la Plantilla de Personal 
comprensiva de tots els llocs de treball, de conformitat amb allò que estableixen 
els articles 168 i 169 del Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals 
aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de març, i l’article 18 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desplega el Capítol I del Títol VI de 
la Llei 39/1988 i tots els altres documents que, segons la llei, han d'integrar 
l'expedient corresponent. 

Vist l’informe d’Intervenció en relació al compliment dels objectius contemplats 
a la Llei Orgànica 2/2012 d’Avaluació del Compliment de l’Objectiu d’Estabilitat 
Pressupostària (LOEPSF), del qual   es desprèn el compliment dels objectius 
de la regla de la despesa, estabilitat pressupostària i sostre d'endeutament, el 
qual està oportunament arxivat a l’expedient administratiu, amb la resta 
d’informes i documents preceptius. 

Es proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels acords següents: 

Primer.- Aprovar inicialment el pressupost general de l'ajuntament per a 
l'exercici 2017, conjuntament amb la plantilla del personal, les bases d'execució 
i tots els altres documents que l'acompanyen, d'acord amb el resum següent: 
 
 



 

Ingressos  Cap. Previsió Inicial 2017 

Capítol I: Impostos directes  1  3.790.000,00 

Capítol II: Impostos indirectes  2  100.000,00 

Capítol III: Taxes, preus públics i altres ingressos  3  1.667.106,00 

Capítol IV: Transferències corrents  4  1.615.466,45 

Capítol V: Ingressos patrimonials  5  90.600,00 

Capítol VI: Alienació d'inversions reals  6  0,00 

Capítol VII: Transferències de capital  7  264.614,47 

Capítol VIII: Actius financers  8  26.000,00 

Capítol IX: Passius financers  9  300.345,36 

TOTALS     7.854.132,28 

Despeses  Cap. Crèdit Inicial 2017 

Capítol I: Despeses de personal  1  3.526.191,96 

Capítol II: Despeses en béns corrents i serveis  2  2.862.890,80 

Capítol III: Despeses financeres  3  7.000,00 

Capítol IV: Transferències corrents  4  349.296,90 

Capítol V: Fons de contingència i altres imprevistos  5  0,00 

Capítol VI: Inversions reals  6  738.050,00 

Capítol VII: Transferències de capital  7  0,00 

Capítol VIII: Actius financers  8  26.000,00 

Capítol IX: Passius financers  9  344.702,62 

TOTALS     7.854.132,28 



 

Ingressos corrents  7.263.172,45 

Ingressos de capital  590.959,83 

Total ingressos  7.854.132,28 

Despeses corrents  7.090.082,28 

Despeses de capital  764.050,00 

Total Despeses  7.854.132,28 

Ingressos corrents ‐ despeses corrents  173.090,17 

Segon.- Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots els 
llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i personal eventual, 
següent: 
 
  
PLANTILLA  ANY 2017         

  

Grup  
Subgrup

Places 
  

    
  

Ocupades Vacants Total 
  

A) PERSONAL FUNCIONARI   
Funcionaris d'habilitació estatal   

Subescala secretaria: Secretari/ària A1   1 1 

Subescala intervenció-tresoreria: Interventor/a A1   1 1 

Subescala intervenció-tresoreria: Tresorer/a  A1   1 1 

Escala d'administració general         

     Subescala tècnica: TAG A1 0 2 2 

     Subescala de gestió A2 2 0 2 

     Subescala administrativa C1 6 1 7 

     Subescala auxiliar C2 2 5 7 

     Subescala subalterna AP 0 1 1 

Escala d'administració especial         

     Subescala tècnica         

          Arquitecte/a  A1 0 1 1 

          Arqutiecte/a tècnic/a  A2 0 1 1 

         Tecnic/a mitjà/ana de medi ambient (50%) A2 0 1 1 

     Subescala de seveis especials         

Comeses especials: Auxiliar tècnic/a Inspec. i manteniment C2 0 1 1 

Comeses especials: Oficial tècnic/a Informàtic  C1 1 0 1 



 

Classe policia local: Caporal C2 2 0 2 

Classe policia local: Agent policia local C2 12 3 15 

B) PERSONAL LABORAL         
Professor/a de música  A2 0 7 7 

Tècnic/a mitjà/ana Treballador/a social  A2  0 1 1 

Tècnic/a mitjà/ana Educador/a social  A2  1 0 1 

Tècnic/a mitjà/ana Mestre/a educació infantil  A2 1 0 1 

Tècnic/a mitjà/ana Esports  A2 1 0 1 

Tècnic/a mitjà/ana Bibliotecari/ària A2 0 1 1 

Tècnic/a mitjà/ana Inserció laboral  A2 0 1 1 

Tècnic/a Educació Infantil  C1 4 2 6 

Monitor/a d'activitats C1 0 3 3 

Treballador/a familiar  C2 0 2 2 

Aux. Administratiu/va  C2 0 7 7 

Aux. Tècnic/a Inspec i manteniment  C2  0 1 1 

Aux. Tècnic/a cultura  C2 0 1 1 

Oficial 1a.  C2 2 1 3 

Oficial 2a.  C2 0 2 2 

Operari/ària  C2 1 5 6 

Peó  AP 0 2 2 

Zelador/a de medi ambient AP 0 1 1 

Conserge  AP 0 4 4 

 
Tercer.- Obrir un període d'informació pública de 15 dies hàbils, amb la inserció 
d'un edicte en el BOP de Barcelona i en el tauler d'anuncis de l'ajuntament, per 
tal que qualsevol persona interessada pugui presentar reclamacions.  

Quart.- Disposar que l'aprovació inicial s'entendrà elevada a definitiva, sense 
necessitat d'un nou acord exprés, en el cas que durant el període d'informació 
pública no es presentin reclamacions, es donarà publicitat al pressupost i a la 
plantilla en la forma prevista per la llei i s'enviarà una còpia certificada dels 
documents aprovats a la Generalitat de Catalunya i a l'Administració de l'Estat. 

Cinquè.- Facultar expressament i tant àmpliament com en dret sigui necessari, 
el Sr. Alcalde perquè formalitzi en nom de l'ajuntament qualsevol document que 
sigui necessari en relació a l'efectivitat d'aquest acord. 

Sisè.- Remetre còpia a l’Administració de l’Estat, així com també a Direcció 
General d’Administració Local de la Generalitat de Catalunya. 

“MEMÒRIA EXPLICATIVA DEL PROJECTE DE PRESSUPOST MUNICIPAL 
 

Miquel Àngel Martínez i Camarasa, Alcalde-President de l’Ajuntament de Sant 
Vicenç de Montalt, amb motiu de l’elaboració del pressupost ordinari per a 
l’exercici de 2017, i en compliment del que estableix l’article 168.1.a) del Text 



 

Refós de la Llei d’Hisendes Locals aprovat per Reial Decret  2/2004, de 5 de 
març, i de l’article 18.1.a) del Reial Decret 500/1990, de 20 d’ abril, pel que es 
desenvolupa el Capítol I del Títol VI del la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals, en relació a l’expedient d’aprovació del Pressupost Municipal per al 
exercici 2017, eleva al Ple de la Corporació el Projecte de Pressuposts General 
i les seves bases d’execució, amb un import total 7.854.132,28 €, al que 
acompanya aquesta memòria explicativa de les modificacions més importants 
respecte al pressupost anterior:  

 

LÍNIES GENERALS 

A l’hora d’elaborar aquest projecte de Pressupost per al proper exercici de 2017, s’ha 
donat compliment a la normativa vigent, la qual consta detallada als informes que 
formen part de l’expedient. 
 
Aquest exercici s’ha hagut d’incrementar la despesa corrent, per donar compliment a 
les necessitats reals. Sant Vicenç és un municipi amb uns serveis de qualitat, que 
busquen l’excel·lència. També és destacable l’impuls a les polítiques mediambientals 
durant aquest exercici i el gran esforç que suposa la despesa social. Així mateix, s’ha 
volgut contemplar en el pressupost inicial gran part de la inversió prevista per a l’any, 
a diferència del passat, en el qual es va introduir la inversió per la via de la 
modificació pressupostària. 
 
La xifra global del pressupost de 2017 s’ha incrementat en conseqüència un 9,69% 
respecte l’anterior pressupost inicial, justificada en gran mesura per aquesta inclusió 
de les inversions de l’exercici. 

 

INGRESSOS PER IMPOSTOS I TAXES (CAPÍTOLS I, II i III) 

Capítol I: Impostos directes. Els impostos directes comprenen l'Impost de 
Béns Immobles, l'Impost d'Activitats Econòmiques, l'Impost de Vehicles de 
Tracció Mecànica i l'Increment del Valor dels Terrenys de Naturalesa Urbana. 

  

 Experimenta un increment global del 10,80%, que representa augment en el 
pressupost de 369.533,16 euros, respecte l’exercici anterior. 
 

 Es rebaixa el tipus impositiu de l’IBI urbana, que passa a ser del 0,467, per no 
incrementar la pressió fiscal, com a conseqüència de la revisió cadastral de 
2009, la qual cosa suposa un increment mitjà dels rebuts del 3,92%. Així 
mateix, cal destacar la finalització en data 31 d’agost de 2016 de la bonificació 



 

del 95% per als BICES d’Autopistes, la qual cosa farà incrementar els 
ingressos en uns 95.000 euros respecte l’any anterior.  

 La resta de tipus impositius dels impostos directes s’han congelat. 
 Pel que fa a l’impost per l’increment de valor dels terrenys de naturalesa urbana 

s’han consignat 100.000 euros més que l’any passat, amb motiu de la 
tendència dels darrers exercicis  
 

Capítol II: Impostos indirectes. Ingressos que provenen en concret de 
l'Impost sobre Construccions, Instal·lacions i Obres. 

 L’únic impost indirecte és l’Impost de construccions i obres (ICIO). 
 El tipus impositiu d’aquest impost indirecte no ha variat respecte l’any anterior. 
 Tot i detectar-se una lleugera recuperació econòmica, s’ha optat per un criteri 

de prudència en aquest capítol, i s’ha optat per pressupostar el 50% de 2016, 
per import de 100.000 euros. 

Capítol III: Taxes i altres ingressos. Els ingressos previstos per operacions 
corrents procedents de taxes, preus públics i altres ingressos: 

 Els ingressos previstos són de 1.667.106,00 euros, la qual cosa suposa 
un lleuger decrement del 1,04%.  

 Es tracta d’un capítol de caràcter continuista en el qual només s’han fet 
els ajustos pertinents per ser més acurats d’acord amb les previsions. 

 

Capítol IV: Transferències corrents, que corresponen a subvencions, 
aportacions i transferències no finalistes rebudes, ascendeix a  1.615.466,45 €, 
xifra gairebé idèntica a la del pressupost de l’any passat. 

Capítol V: Ingressos patrimonials. Els ingressos patrimonials provenen de 
rendes d'immobles, que ascendeixen a 90.600 €. 

Aquest capítol ha sofert un considerable increment respecte l’exercici de 2016, 
un 41,12%, a causa de la previsió d’ingressos de SOREA. 

 

INGRESSOS DE CAPITAL. 

Capítol VI: Alienació d’inversions reals. 

No s’ha previst cap ingrés per aquest concepte, ja que no es preveu a curt 
termini l’alienació d’immobilitzat. 



 

Capítol VII: Transferències de capital.  

Aquest capítol s’ha calculat d’acord amb la previsió de subvencions sol·licitades 
per a inversions en el marc de les Meses de Concertació de la Xarxa de 
Governs Locals per al 2017, així com la subvenció complementària que ha 
concedit la Diputació de Barcelona per a donar suport a la inversió local, també 
es preveu la subvenció que cada any atorga l’AMTU per a l’adquisició de 
marquesines i mobiliari, amb el detall següent: 

 

Ecònomica  Descripció  Pressupost 
2017                  

7  6  1  1  1
Diputació de Barcelona. Rehabilitació i condicionament 
Parc dels Germans Gabrielistes 

200.000,00 

7  6  1  1  2
Diputació de Barcelona. Marquesina prèvia Escoles 
Educació Infantil i Primària 

15.749,63 

7  6  1  1  3
Diputació de Barcelona. Programa complementari de 
suport a la inversió local 

33.864,84 

7  6  6  0  0 Subvenció AMTU adquisició marquesines i mobiliari 
15.000,00 

               TOTAL CAPÍTOL VII  264.614,47

 

Capítol VIII: Actius financers. 

En aquest capítol s’ha previst l’ingrés procedent del Consell Comarcal 
corresponent al retorn de la bestreta a curt termini per la contractació de plans 
d’ocupació, per un import de 26.000 euros, que coincideix amb la previsió del 
capítol VIII de despeses de l’exercici. 

 

Capítol IX: Passius financers. El passiu financer ve reflectit pels ingressos 
provinents d'operacions de crèdit concertades per la Corporació. 

En aquest capítol s’ha previst que es sol·licitin dos crèdits per un valor total de 
300.345,36 euros per al finançament de part de les inversions previstes per a 
l’exercici, d’acord amb el quadre de finançament de les inversions. Es tracta 
d’una previsió i en funció de l’evolució real dels ingressos i les despeses durant 
l’any, s’adoptaran les decisions oportunes, pel que fa a la seva execució. 

 

AVALUACIÓ DE LES DESPESES 

DESPESES CORRENTS 



 

Capítol I: Despeses de Personal. 

 Es produeix un increment del 1,26%, respecte l’any 2016, pricipalment explicat 
per la provisió de les noves places reservades a funcionaris d’habilitació 
nacional en un ajuntament de categoria segona, i que són una plaça de 
secretaria de segona, una plaça d’intervenció i una altra de tresorer, 
preceptives en els municipis de més de 5.000 habitants. 
 
Fins ara Sant Vicenç de Montalt ha tingut classificat el lloc de treball de 
Secretaria com de classe tercera, reservat a FLHCN de la subescala de 
Secretaria-Intervenció.  
Ja des de l’any 2006 el municipi té més de 5000 habitants, situant-se a 1 de 
gener de 2016 en 6.182 habitants, i el darrer Pressupost aprovat va ascendir a 
7.160.282,41 euros. 
 
D’acord amb l’establert amb l’article. 2 del R.D. 1732/1994, de 29 de juliol, i 
l’article 12 del R.D. 1174/87, de 18 de setembre que regula el règim jurídic 
d’aquests llocs reservats, la Secretaria de l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt s’hauria de classificar de segona classe i conseqüentment, hauria de 
crear-se el lloc d’Intervenció reservat a FLHCN (art. 14 del R.D. 1174/87) i el 
lloc de Tresorer es podria reservar en la Relació de llocs de treball a un FLHCN 
o a un funcionari municipal degudament qualificat seleccionat per la pròpia 
corporació. 
 
La reclassificació del lloc de treball de secretaria intervenció de l’Ajuntament de 
Sant Vicenç de Montalt com a secretaria de classe segona, categoria 
d’entrada, comportarà la creació i classificació del lloc de treball d’intervenció i 
de tresorer. 
 
Tot i que la competència per a la reclassificació de la secretaria correspon a la 
D.G.A.L. (Art. 9 del R.D. 1732/1994, de 29 de juliol), correspon al Ple la 
sol·licitud i l’aprovació de la Relació de Llocs de Treball i la corresponent 
plantilla. 
 
Així mateix, aquest Ajuntament no disposa de personal funcionari suficient per 
a la seva ubicació a l’Oficina d’Atenció al Ciutadà. Per a les tasques de registre, 
de padró municipal d’habitants i per a les gestions necessàries per donar 
compliment a les noves lleis 39 i 40 de 2015, a tenor de l’article 92.2 de la Llei 
7/1985, de Bases de Règim Local, el personal de l’administració local ha de ser 
funcionari, per a la qual cosa, cal incrementar la plantilla de personal en un 
auxiliar administratiu més.  
 
A l’escola bressol s’ha obert aquest curs l’aula de lactants, cosa que ha obligat 
a contractar una educadora que assumeixi la tutoria de l’aula. De cara al curs 
vinent, s’haurà d’analitzar el nombre d’alumnes matriculats i adoptar la decisió 
pertinent. 



 

 
Finalment, com a novetat, es pretén dotar l’àrea de Medi Ambient del personal 
tècnic necessari per a liderar-la. Fa uns anys que el departament ha anat 
funcionant sense la figura del tècnic, però les circumstàncies del municipi i la 
seva dimensió obliguen a contractar una persona amb perfil tècnic, inicialment, 
amb una dedicació del 50%. 
 
Tots aquests canvis han estat oportunament reflectits en l’annex de personal 
que comprèn la plantilla de personal per a l’exercici 2017. 
 
 

Capítol II: Despeses en béns corrents i serveis. 

 Pel que fa a les despeses destinades a béns corrents i serveis, s’han consignat 
les despeses ordinàries de funcionament i s’ha tingut en compte els contractes 
de prestació de serveis de tercers, amb les corresponents actualitzacions. 
Totes les quantitats contemplen inclòs l'IVA corresponent. 

 El capítol II de despesa s’incrementa un 6,30% respecte pressupost inicial de 
l’any 2016, ja que s’han potenciat les polítiques mediambientals i les socials, 
que suposen un gran esforç per a la Corporació. Així mateix, s’han contemplat 
en el pressupost inicial les aplicacions corresponents a la contractació de 
diversos professionals, que ja es van preveure en la modificació 3/2016 del 
pressupost de 2016 i que està prevista la seva continuïtat durant el 2017. 

 

Capítol III: Despeses financeres. 

 Es proposa un decrement del -61,11% respecte l’exercici anterior, ja que s’ha 
adequat la consignació pressupostària a la despesa real. Les condicions 
financeres dels préstecs formalitzats són excel·lents. 

Capítol IV: Transferències corrents. 

 Una de les despeses més significatives d’aquest capítol és la de necessitats a 
les famílies, que es manté amb la consignació de 45.000 euros. 

 Aquest capítol té caràcter continuista pel que fa a la resta d’aplicacions 
pressupostàries, a excepció de l’ajust que s’ha fet a la previsió d’aportacions a 
l’Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres per al funcionament de la 
deixalleria mancomunada i la mòbil. 

 El capítol IV de depesa experimenta un decrement de 6.154,15 euros, que 
suposa un -1,73%. 

 

DESPESES DE CAPITAL 



 

Capítol VI: Inversions reals. 

Capítol VI: Inversions. 

El capítol VI corresponent a les inversions ha sofert un increment del 142,38% 
respecte el pressupost inicial de 2016, motivat principalment per la previsió de la 
majoria de les inversions ja en pressupost inicial.  
L’exercici de 2016 va preveure una consignació inicial de 304.500 euros i la resta 
d’aplicacions pressupostàries per a inversió van ser introduïdes al pressupost a través 
d’expedients de modificació pressupostària. 
 

Capítol VII: Transferències de capital. 

No es consigna cap quantitat en aquest capítol. 

Capítol IX: Passius financers. 

Aquest capítol ha estat ajustat a les despeses previstes per a l’exercici, s’ha 
amortitzat un dels crèdits i en canvi s’ha previst l’amortització del crèdit IDAE. 
El capítol ha sofert un increment respecte el 2016 del 12,36%.” 

B.- INTERVENCIONS.  A continuació es reflecteixen les opinions sintetitzades 
de cada grup municipal d’acord amb l’article 109 del Real Decret 2568/1986, de 
28 novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals, remetent-se expressament a l’àudio del 
Web municipal si es vol l’audició de la Sessió plenària 
 
Pren la paraula el senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu del Grup Municipal de 
9SV, per manifestar que fa menys de mitja hora estaven tots els grups 
sobiranistes junts donant suport a Carme Forcadell per la seva imputació, units 
de portes enfora. En canvi, de portes endins, no hi ha unió. Al govern li falta un 
vot i no el va a buscar a les forces sobiranistes, el va a buscar a la dreta 
espanyolista, la que demà vol jutjar la presidenta del parlament de Catalunya. 
No se’ls ha anat a buscar per participar activament en l’elaboració del 
pressupost, no és el seu pressupost. Si es pot parlar amb anterioritat amb 
sinceritat, es podria arribar a acords, no caldria haver d’anar al PP. Pregunta si 
hi ha pacte de legislatura. 
Feta la reflexió, vol destacar alguns temes. Celebra la separació entre la 
secretaria i la intervenció, ja que era una petició dels grups de l’oposició. 
També celebra que la partida d’ajudes socials es mantingui en uns 45.000 
euros. No obstant, troba que és un pressupost poc ambiciós i continuista, poc 
de futur. La principal inversió és la del Parc dels Germans Gabrielistes, res a 
dir, la troba bona opció. Però hi ha altres problemàtiques que necessiten 
solució, perquè hi haurà conseqüències a llarg termini, com l’habitatge per al 
jovent. Els joves de Sant Vicenç marxen a altres municipis, d’aquest tema cal 
parlar-ne per buscar solucions. És un tema de poble. També cal buscar un 



 

espai per a la gent gran, ja que aquest col·lectiu està rellogat al Cívic i tampoc 
ho veu reflectit al pressupost. A més, se li han generat una sèrie de dubtes: ha 
detectat un augment en la partida de la festa major i no sap a què es deu 
aquesta despesa superior. També observa un increment en la partida del 
Butlletí Municipal i es pregunta el motiu i, finalment, observa una partida de 
1.000 euros per al Programa de Foment de l’ocupació i troba que és poca 
consignació. 
 
El senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor de Gestió Econòmica, respon que 
es compta amb tots els grups. S’ha presentat el pressupost amb temps 
suficient per a repassar-lo. L’Equip de Govern hagués estat encantat que 
participessin. Estan oberts a la col·laboració. Troba lògic que sigui continuïsta, 
quan es tracta de les mateixes persones, que tenen en comú un mateix 
programa electoral. 
Pel que fa a l’habitatge per a joves, es tracta d’un problema endèmic, quan 
s’executi el POUM, es podrà disposar d’habitatge protegit. Sant Vicenç és un 
municipi car i és un problema del qual hem de ser conscients. Pel que fa a 
disposar d’un espai per a la gent gran, s’hi està treballant, però encara no pot 
avançar res, espera aviat tenir una idea clara del camí. Pel que fa a la despesa 
de la festa major ha augmentat la partida. Hi ha hagut un canvi en la persona 
que porta l’àrea i aquest any s’ha optat per fer algun concert de major format. A 
més, s’ha intentat ser seriosos i ser realistes, per això s’ha incrementat la 
dotació de la partida perquè sigui suficient per acabar l’any. Quant al butlletí, 
s’ha consignat tot l’any, però té el mateix cost mensual. Finalment, la partida 
del Programa de foment de l’ocupació s’ha previst, però un cop s’aprovi el 
programa, s’haurà de fer, si cal, una modificació pressupostària, encara està 
per veure. 
 
Tot seguit, pren la paraula Enric Pardo Matas, regidor d’Esquerra, qui s’afegeix 
a la reflexió de 9SV. Hi ha més coses que els uneixen, que les que els separen. 
No els han preguntat quin model de poble volen. No hi ha PAM encara a les 
alçades de legislatura que estem. Són les mateixes paraules sentides de l’any 
passat. Hi ha coses que es van fent amb les que estarien d’acord. L’equip de 
govern parla de serveis de qualitat i ell detecta parcs infantils amb sots, veïns 
de la Cortesa amb els carrers plens de fulles, i la neteja viària és un servei 
obligatori. També detecta que no es recullen les fulles de morera del carrer 
Xaloc, falten fanals al carrer Tramuntana, a la Riera del Gorg hi ha un banc al 
carril bici, etc. Així mateix, com ja va apuntar en el Ple d’Ordenances, s’ha 
incrementat la previsió de recaptació d’IBI, quan ell demanava que es demanés 
la rebaixa del 10%, ja que encara s’hi estava a temps. Es tracta d’un 
pressupost continuïsta, que pretén recaptar més. No observa despesa per al 
POUM, tampoc els han preguntat res. 
Estan improvisant, perquè no hi ha PAM. El Parc dels Germans està 
experimentant ara moviment, però li sembla que es tapen forats al Parc. El 
temps dirà si d’aquí un any torna a haver-hi moviment. Espera que no es faci 
de pressa de cara a eleccions.  
Li agradaria una major planificació de les inversions i de model de poble, no 
se’ls pregunta. No se senten identificats amb aquests pressupostos. És l’Equip 



 

de Govern qui ha de buscar el diàleg, no es consensua. A la memòria es parla 
d’increment de les polítiques socials al capítol II de despesa i no entén a què fa 
referència, quan les ajudes socials van al capítol IV. Ningú li explica. Els joves 
marxen del poble, no hi ha vivenda social, a veure el POUM com ho solventarà. 
Hi ha un col·lectiu important que és la gent gran i demana més sensibilitat als 
vials, cal eliminar barreres. Sant Vicenç té moltes barreres arquitectòniques i 
tampoc se’n parla al pressupost. 
Esquerra Republicana diu no al pressupost perquè no hi ha previsió de 
despesa per al POUM, no està d’acord amb el finançament de les inversions, 
no està d’acord amb la pujada de l’IBI, no és un pressupost participatiu (per a 
ERC, la participació és una altra cosa), no han vist el PAM, es tindrà quan hi 
hagi beneficis electorals, no han vist el Projecte del Parc dels Germans 
Gabrielistes, de moment, veu que està igual de deixat, diu no al pressupost 
perquè és continuïsta i perquè no es parla de despesa social i en aquest tema 
sí que es trobarien. No tirarà endavant el pressupost pels vots d’esquerres. 
Aquí a Sant Vicenç no té la percepció de política socialdemòcrata convergent 
per afavorir els joves i la gent gran. No es preveuen mesures per afavorir els 
autònoms ni els emprenedors, com podrien ser petites licitacions.  
En definitiva, Esquerra no aprovarà el pressupost, tot i que hi ha coses bones, 
però poquetes, amb el cor trencat, no li donaran suport. 
 
El senyor Amadeu Clofent dóna també resposta a Esquerra. Quant al PAM, en 
tenen l’obligació i, per tant, l’han de fer. Compten tenir-lo enllestit el primer 
trimestre de 2017, tard sí, però no al final de la legislatura. 
Sant Vicenç és un poble excel·lent, es treballa molt per aconseguir-ho. Tot i 
això, es pateixen actes d’incivisme, també hi ha problemàtica amb la neteja 
viària, amb deficiències al servei, però s’està fent el seguiment i s’adoptaran les 
mesures pertinents. Pel que fa a l’enllumenat, amb el crèdit de l’IDAE es 
solucionaran molts problemes. Abans s’havia pensat que posar els pipicans 
amb els parcs era bona idea i ha resultat una errada, s’haurà d’anar modificant. 
Pel que fa als gossos, hi ha pocs però molt molestos propietaris de gossos 
incívics. Pel que fa a la pujada de l’IBI es fa per poder donar seveis de qualitat, 
s’ha congelat tot menys l’IBI, que puja només un 4% que suposa una mitjana 
de 23 euros per família a l’any. El POUM no apareix com a inversió al 2017 
perquè ja s’incorpora de l’any 2016, hi havia 120.000 euros previstos. Al Parc 
dels Germans s’him està assegurant l’entorn i es fa un circuit per a gossos. La 
setmana vinent es presentarà el projecte a la Comissió Informativa 
d’Urbanisme. Quant al Passeig, s’està batallant perquè ho pagui el Ministerio. 
Pel que fa a les barreres arquitectòniques, s’han fet avenços, però no 
suficients, es va treballant en el tema. El carrer Major s’ha senyalitzat com a 
zona prioritària per als vianants, sense fer cap actuació a les voreres, que no 
està prevista, però la gent no ho respecta. S’intentarà pacificar el carrer. Quant 
al tema de l’habitatge per als joves, es tracta d’una assignatura pendent, en el 
POUM caldrà veure on es pot ubicar. Aprofita per justificar el per què del 
finançament de les inversions, no vol dir que la foto final acabi sent la 
inicialment prevista, potser finalment no caldrà acudir al finançament 
pressupostat.  



 

Prossegueix parlant del tema de la participació. Fer-ho bé és molt complicat. 
S’hi destinen esforços, però després surt com surt. Posa l’exemple de la 
darrera audiència pública de pressupostos, on van participar-hi només 5 
persones. La gent decideix finalment en què vol participar i en què no, cal 
explorar vies per arribar a la gent i interessar-la. 
 
El senyor Enric Pardo Matas, regidor d’Esquerra, manifesta que les plusvàlues 
són també ingressos volàtils i, en canvi, s’ha previst un increment. Afegeix que 
manca cultura participativa, el consell de vila no l’escull el poble. Ell es fa 
moltes preguntes i creu que hi ha altres fòrmules per arribar a la gent. Agraeix 
les respostes donades pel Regidor de Gestió Econòmica, però vol fets i no els 
veu en aquest pressupost. Cal treballar per apropar l’Ajuntament a la gent, cal 
intentar que la gent participi, buscar la manera, ja que la gent gran potser no té 
accés a internet. 
 
El senyor Clofent afegeix que també s’han previst butlletes manuals per al 
pressupost participatiu, que s’ubicaran a la fira de Nadal. Es procura facilitar 
l’accés a la gent. Els membres del Consell de Vila són les entitats, però pot 
assistir-hi tothom que ho vulgui. 
 
A continuació, el senyor Benito Pérez González, regidor de Ciutadans, 
pregunta si el punt es vota en conjut o per parts, ja que hi ha alguna part en 
què està d’acord i podria votar-hi a favor, com la separació de la secretaria i la 
intervenció, però en canvi, considera que tot i la dificultat de fer un pressupost, 
a l’hora de desenvolupar-lo, el veu conservador, tampoc està d’acord amb 
l’aspecte impositiu del pressupost amb la pujada de l’IBI, de l'ordre de uns 
100.000€ en total. Sap que els ingressos són necessaris per poder fer coses, 
però mai es rebaixen. A més, hi ha temes que es queden enrere, com els pisos 
per als joves, un centre de dia per a la gent gran, parcs per a mascotes, no 
s’han introduït al pressupost. Està en contra de les despeses de caràcter 
identitari, ja que l’alcalde és de tots. 
 
El senyor Clofent exposa que aquest any s’han previst les grans inversions en 
conjunt des de l’inici, ja en pressupost inicial, a diferència d’altres exercicis. 
S’ha intentat explicar a l’oposició cap on es vol anar, per respecte. Reconeix 
l’increment de l’IBI, però assenyala un esforç de contenció important, ja que 
abans el pressupost superava els 10 milions d’euros i Sant Vicenç és un poble 
benestant i alhora exigent. 
Pel que fa a l’espai per a mascotes, al Parc dels Germans se n’està fent un.  
 
El senyor Pérez apunta que hi havia més pressupost, però això no vol dir que la 
pressió fiscal fos major, s’ha d’intentar buscar l’equilibri dels recursos. 
 
El senyor Javier Sandoval Carrillo, regidor del PSC, felicita abans de tot als 
treballadors i al govern, sobretot per la feina dels tècnics. També vol felicitar 
l’alcalde pel canvi de foto del Rei. 
No obstant, pel que fa al contingut del Pressupost, veu que tot i tenir 45.000 
euros de partida d’ajudes socials, falta política social, ja que no es donen totes 



 

les ajudes que es podria. A les inversions, no veu la previsió d’un casal d’avis. 
El partit socialista va fer un projecte i vol treballar activament aquest tema. 
Tampoc veu actuacions en la pista poliesportiva de Can Boada, i ho ha 
demanat en moltes ocasions. Així mateix, detecta que falten espais esportius 
per tota la demanda que hi ha, com la pista annexa de la biblioteca, per 
exemple. Caldria parlar del tema. Aquest pressupost ja té el suport del PP, el 
regidor del PP manifesta que té un acord signat amb Convergència. Ha de 
felicitar l’alcalde, el PP porta als tribunals la presidenta del Parlament i avui s’ha 
celebrat un acte i, en canvi, demana suport al regidor del PP per al pressupost. 
 
El regidor de Gestió Econòmica valora els agraïments als tècnics, ja que s’ha 
fet un gran esforç. En un any amb tants canvis, s’ha fet una feina enorme i s’ha 
donat la documentació als regidors amb un temps rècord. Ell s’afegeix a 
l’agraiment a la gent de la casa, que ha fet una gran feina. 
Pel que fa als ajuts socials, es donen tots aquells que el Reglament permet, no 
es donen a voluntat. El casal d’avis és una actuació que tots porten al 
programa i podria ser que en poques setmanes pugui donar alguna notícia, tot i 
que falta lligar el tema. Pel que fa a la pista de Can Boada, està pensant fer-hi 
alguna actuació. Sobre la manca d’espais on fer esport, manifesta que no 
només s’han de construir, després s’han de mantenir, a més, la pista del costat 
de la biblioteca, no té les mides reglamentàries per a alguns esports, no 
obstant, l’estudiaran. Hi ha molta gent jove amb ganes de fer activitats, però 
s’han de gestionar altres els espais que ja tenim. 
 
Tot seguit, pren la paraula el senyor Jacobo García-Nieto Videgáin, regidor del 
Partit Popular, qui vol tractar quatre temes relacionats amb el pressupost. Es 
tracta de la quarta sessió en la qual es tracta el pressupost. La documentació 
rebuda és millor aquest any. Dóna molta importància a la separació de la 
secretaria, intervenció i tresoreria. És lògic que s’incrementin els ingressos 
corrents si la despesa corrent augmenta. No obstant, vol repetir les crítiques 
que fa temps que destaca, no hi ha PAM, el POUM no apareix al pressupost i 
creu que hi hauria de ser i la inversió del Passeig Marítim tampoc s’ha 
contemplat. Vol destacar que caldria fomentar els temes de formació, ocupació 
i esport. 
 
El senyor Clofent li respon que pel que fa al passeig, cal veure com acaba. La 
inversió relativa al POUM s’incorpora del pressupost de 2016, per la qual cosa 
no apareix al pressupost de 2017. Quant a la documentació rebuda sobre 
l’expedient del pressupost, que és molt feixuga, s’ha fet un gran esforç per 
tenir-la a temps. És ben lògic que s’incrementin els ingressos si es volen 
serveis de qualitat. 
 
El senyor García-Nieto afegeix que la seva opinió és que el fracàs de la 
participació és fracàs de tots. 
 
El senyor Sandoval i el senyor García-Nieto inicien una discussió per un 
assumpte no relacionat amb l’ordre del dia i el senyor alcalde el talla per aquest 
motiu, atès que es tracta d’una sessió plenària de caràcter extraordinari. 



 

 
 
C.ACORDS 
 
Finalment, es procedeix a la votació amb el següent resultat:  
 
 
GRUP Nº 

vots 
VOT 

CIU 6 SÍ 

9SV 2 NO 

ERC+AM 2 NO 

PSC 1 NO 

C’s 1 NO 

PP 1 SÍ 

 

En conseqüència, s’acorda per majoria absoluta aprovar els acords detallats 
anteriorment. 

 

Segon.- PRP2016/1503 APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA RELACIÓ DE 
LLOCS DE TREBALL 
 
 
A.- PRESENTACIÓ DE LA PROPOSA.  A continuació el Sr Amadeu Clofent 
Rosique,  portaveu del grup Municipal  exposa l’assumpte. 
Així mateix, el senyor alcalde explica als assistents que es tracta d’un sistema 
formal d’ordenació, que s’ha treballat intensament amb la col·laboració de la 
Diputació de Barcelona. Cal classificar d’una vegada per totes tots els llocs de 
treball de l’Ajuntament. Es transcriu íntegrament la proposta. 
 
Identificació de l’expedient :  
 
Departament/ Sol·licitant: REGIDORIES VARIES 
Expedient:  2016/1232 66 PRESS  
Contingut: APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE 
TREBALL 
 
 
Cal aprovar la relació de llocs de treball per a l’any 2017. A continuació es 
detalla: 



 

 
Ajuntament de 
Sant Vicenç 
de Montalt 

               

RELACIÓ DE LLOCS 
DE TREBALL 

              

                 

                 

DENOMINACI
Ó DEL LLOC 

En
qu
adr
am
ent 
org
àni
c 

CARACTERÍSTIQUES 
ESSENCIALS DEL LLOC 

Altres 
caracterís
tiques   

REQUISITS Altres 
requi
sits    

Conceptes 
retributius  

  Tipologia 
de jornada  

M
ob
ilit

at 
int
er
ad
m 

D
o
t
a
c
i
ó 

À
m
bit 
de 
tre
bal
l 

S
u
b
g
r
u

p 
C
la
s
si
f 

C
D  

E
s
c
al
a 

S
u

b 
E
s
c
al
a 

Fu
nci
on
s 

RE
SE
RV
A 
DE 
LL
OC 
per 
a 
fun
cio
nari 
lab
oral 
eve
ntu
al 

Fo
rm
a 
de 
pr
ov
isi
ó 

Titulació N
i
v
e
ll 
C
a
t
a
l
à 

Idiom
a, 
Carne
t de 
cond
uir, 
Carne
t 
mani
pulaci
ó 
alime
nts, 
d'inst
al·laci
ó 
elèctr
ica, 
etc. 

Com
plem
ent 
espe
cífic 

Altre
s 
com
plem
ents 
retri
butiu
s del 
lloc  

Administrati
u/iva de SG 
i de 
personal  

S
G 

C
1 

1
6 

A
G 

A
d
m
. 

nº 
06 

F C
M 

Batxillerat, FP 
de segon 
grau o C.F de 
grau superior 

C
1 

  8.15
1,61 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Administrati
u/iva de SG 
i jutjat de 
pau 

S
G 

C
1 

1
6 

A
G 

A
d
m
. 

nº 
07 

F C
M 

Batxillerat, FP 
de segon 
grau o C.F de 
grau superior 

C
1 

  8.15
1,61 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Administrati
u/iva de 
SG, 
Tresoreria i 
Intervenció 

S
G 

C
1 

1
6 

A
G 

A
d
m
. 

nº 
05 

F C
M 

Batxillerat, FP 
de segon 
grau o C.F de 
grau superior 

C
1 

  8.15
1,61 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Administrati
u/iva de ST 

S
T 

C
1 

1
6 

A
G 

A
d
m
. 

nº 
20 

F C
M 

Batxillerat, FP 
de segon 
grau o C.F de 
grau superior 

C
1 

  8.15
1,61 

  Jornada 
estàndar
d 

  2 

Administrati
u/va de SG 
i Secretaria 

S
G 

C
1 

1
6 

A
G 

A
d
m
. 

nº 
04 

F C
M 

Batxillerat, FP 
de segon 
grau o C.F de 
grau superior 

C
1 

  8.15
1,61 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Administrati
u/va d'OAC  

S
G 

C
1 

1
6 

A
G 

A
d
m
. 

nº 
08 

F C
M 

Batxillerat, FP 
de segon 
grau o C.F de 
grau superior 

C
1 

  8.15
1,61 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Agent de 
Policia local  

G C
2 

1
2 

A
E 

S
E 

nº 
51 

F C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 
Haver  
superat el 
curs específic 
impartit per 
l'E.P.C. 

B
2 

C.C. 12.9
74,8
3 

  Torns 
rotatius  

  1
3 

Agent interí G C
2 

  A
E 

S
E 

  F C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 

B
2 

C.C. 4.56
8,72 

  Torns 
rotatius  

  3 



 

C.F.G.M. 
Haver  
superat el 
curs específic 
impartit per 
l'E.P.C. 

Arquitecte/
a    

S
T 

A
1 

2
6 

A
E 

T
e
c
. 

  F  C
M 

Arquitectura    C
1 

  35.5
34,1
2 

  Jornada 
reduïda 

  1 

Arquitecte/
a tècnic/a 

S
T 

A
2 

2
0 

A
E 

T
e
c
. 

nº 
18 

F  C
M 

Arquitectura 
tècnica o 
Enginyeria 
d'edificació   

C
1 

  14.5
97,1
8 

  Jornada 
reduïda 

  1 

Auxiliar 
adm. CAP. 

S
P 

C
2 

1
4 

      L C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

  6.07
2,32 

  Jornada 
reduïda 
de matí  

  1 

Auxiliar 
adm. de 
SG i 
intervenció  

S
G 

C
2 

1
4 

A
G 

A
u
x
. 

nº 
43 

F C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

  6.07
2,32 

  Jornada 
estàndar
d 

  2 

Auxiliar 
adm. de SP 

S
P 

C
2 

1
4 

A
G 

A
u
x
. 

nº 
45 

F C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

  6.07
2,32 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Auxiliar 
Adm. de ST 

S
T 

C
2 

1
4 

A
G 

A
u
x
. 

nº 
21 

F C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

  6.07
2,32 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Auxiliar 
adm. de 
suport a 
policia local 

G C
2 

1
4 

A
G 

A
u
x
. 

nº 
52 

F C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

  6.07
2,32 

  Jornada 
especial 
partida i 
dissabte
s 

  1 

Auxiliar 
Adm. de 
suport a 
Salut 
pública i 
consum  

S
P 

C
2 

1
4 

A
G 

A
u
x
. 

  F C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

  6.07
2,32 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Auxiliar 
adm. 
d'escola de 
música 

S
P 

C
2 

1
4 

    nº 
46 

L C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

  6.07
2,32 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Auxiliar 
adm. 
d'OAC 

S
G 

C
2 

1
4 

A
G 

A
u
x
. 

nº
13 

F C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

  6.07
2,32 

  Jornada 
estàndar
d 

  2 

Auxiliar 
administrati
u Biblioteca 

S
P 

C
2 

1
4 

  A
u
x
. 

  L C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

  6.07
2,32 

  Contínua 
de tarda 
amb 2 
matins. 
Tots els 
dissabte
s 

  2 

Auxiliar 
tècnic/a de 
cultura 

S
P 

C
2 

1
2 

      L C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

  9.47
9,86 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Auxiliar 
tècnic/a 
d'obres i 
serveis 

S
T 

C
2 

1
2 

A
E 

T
e
c
. 

nº 
22 

F C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

C.C. 12.6
04,8
6 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 



 

Cap d'àrea 
de Serveis 
Generals  

S
G 

A
1
/
A
2 

2
4 

A
G 

    F L
L.
D. 

Llicenciatura, 
grau / o 
diplomatura 
universitària 

C
1 

      pendent 
de 
jornada 

    

Cap d'àrea 
de Serveis 
Territorials 

S
T 

A
1
/
A
2 

2
4 

      F L
L.
D. 

Llicenciatura, 
grau / o 
diplomatura 
universitària 

C
1 

      pendent 
de 
jornada 

    

Cap de 
Brigada 

S
T 

C
2 

1
1 

    nº 
23 

L C
E 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M.     

B
2 

C.C. 15.1
62,3
0 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Cap de 
l'OAC 

S
G 

C
1 

1
7 

A
G 

A
d
m
. 

  F C
E 

Batxillerat, FP 
de segon 
grau o 
C.F.G.S. 

C
1 

  14.6
52,6
5 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Caporal G C
2 

1
7 

A
E 

S
E 

nº 
50 

F C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 
Mínim de 2 
anys 
d'antiguitat en 
la categoria 
immediatame
nt inferior i 
haver  
superat el 
curs específic 
impartit per 
l'E.P.C. 

B
2 

C.C. 16.2
89,3
0 

  Torns 
rotatius  

  1 

Caporal- 
Cap de 
policia local  

G C
2 

1
8 

A
E 

S
E 

nº 
16 

F C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 
Mínim de 2 
anys 
d'antiguitat en 
la categoria 
immediatame
nt inferior i 
haver  
superat el 
curs específic 
impartit per 
l'E.P.C. 

B
2 

C.C. 19.0
50,8
5 

  Torns 
rotatius  

  1 

Conserge 
d'escoles 

S
P 

A
P 

1
2 

    nº 
48 

L C
M 

Certificat 
d'escolaritat o 
equivalent  

B
1 

  6.42
9,27 

  Jornada 
estàndar
d 

  2 

Conserge 
d'instal·laci
ons 
municipals 

S
P 

A
P 

1
2 

    nº 
47 

L C
M 

Certificat 
d'escolaritat o 
equivalent  

B
1 

  6,42
9,27 

  Jornada 
estàndar
d 

  2 

Conserge-
Notificador/
a de 
serveis 
territorials  

S
T 

A
P 

2 A
E 

S
u
b
. 

nº 
14 

F C
M 

Certificat 
d'escolaritat o 
equivalent  

B
1 

  7.01
2,16 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Coordinado
r/a de 
Serveis 
personals 

S
P 

A
1
/
A
2 

          L
L.
D. 

Llicenciatura, 
grau /o 
diplomatura 
universitària 

C
1 

      Jornada 
estàndar
d 

    

Secretari/àr
ia 

S
G 

A
1 

2
6 

H
N 

S
e
c 

  FH C
o
n
c

Llicenciatura 
o grau en 
Dret, Ciències 
Polítiques i de 

*   22.3
03,1
2 

  Jornada 
estàndar
d i horari 
flexible  

  1 



 

ur
s  

l'Administraci
ó, així com en 
Ciències 
Polítiques i 
Sociologia, 
Economia, 
ADE o en 
Ciències 
Actuarials i 
Financeres. 
Ser funcionari 
del Cos 
d’Habilitació 
Nacional 
corresponent. 

Interventor/
a 

S
G 

A
1 

2
6 

H
N 

I
n
t 

  FH C
o
n
c
ur
s  

Llicenciatura 
o grau en 
Dret, Ciències 
Polítiques i de 
l'Administraci
ó, així com en 
Ciències 
Polítiques i 
Sociologia, 
Economia, 
ADE o en 
Ciències 
Actuarials i 
Financeres. 
Ser funcionari 
del Cos 
d’Habilitació 
Nacional 
corresponent. 

*   18.5
76,8
0 

  Jornada 
estàndar
d i horari 
flexible  

  1 

Director/a 
Biblioteca 

S
P 

A
2 

1
6 

      L C
M 

Diplomatura o 
grau en 
Biblioteconom
ia i 
Documentaci
ó 

C
1 

  6.97
5,51 

  Contínua 
de tarda 
amb 2 
matins. 
Tots els 
dissabte
s 

  1 

Director/a 
Escola 
bressol 

S
P 

A
2 

2
6 

    nº 
34 

L C
E 

Diplomatura o 
grau en 
Magisteri 
especialitat 
en Educació 
Infantil. 

C
1 

  3.19
9,78 

  Reduïda 
i partida 
matí-
tarda 

  1 

Director/a 
Escola de 
música  

S
P 

A
2 

2
2 

      L R
ot
at
iu  

Diplomatura o 
grau en 
Magisteri 
especialitat 
en educació 
musical. 

C
1 

  14.2
33,8
3 

         
3.2
51,
16      

Jornada 
reduïda 
de tarda 

    

Educador/a 
Escola 
bressol 

S
P 

C
1 

1
2 

    nº 
35 

L C
M 

FP de segon 
grau, 
C.F.G.S. 
educació 
infantil  

C
1 

  6.83
5,40 

  Reduïda 
i partida 
matí-
tarda 

  6 

Educador/a 
social 

S
P 

A
2 

1
8 

    nº 
38 

L C
M 

Diplomatura o 
grau en 
Educació 
social  

C
1 

C.C. 5.10
5,10 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Enginyer/ 
tècnic/a  

S
T 

A
2 

2
0 

A
E 

T
e
c
. 

  F  C
M 

Enginyeria 
tècnica  

C
1 

C.C. 14.5
97,1
8 

  Mitja 
jornada  

  1 

Monitor/a 
d'esports 

S
P 

C
1 

1
4 

      L C
M 

Batxillerat, FP 
de segon 
grau o C.F de 
grau superior 

C
1 

  8.31
7,74 

  Jornada 
reduïda 

  3 



 

Oficial 1a 
Jardineria 

S
T 

C
2 

1
0 

    nº 
25 

L C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

B
2 

C.C. 12.0
34,2
8 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Oficial 1a 
Mantenime
nt elèctric 

S
T 

C
2 

1
0 

    nº 
24 

L C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

B
2 

C.C.
/ 
C.I.
E. 

12.0
34,2
8 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Oficial 2a 
conductor/a 
vehicles 
brigada 

S
T 

C
2 

9       L C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

B
2 

C.C.
/ 
C.I.
E. 

9.63
0,89 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Oficial 2a 
Pintura 

S
T 

C
2 

9     nº 
27 

L C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

B
2 

C.C. 9.63
0,89 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Operari/ària 
polivalent 

S
T 

C
2
/
A
P 

9     nº 
30 

L C
M 

Certificat 
d'escolaritat / 
o Graduat 
escolar 

B
1 

C.C. 7.50
3,86 

  Jornada 
estàndar
d 

  7 

Professor/a 
de música 

S
P 

A
2 

2
2 

      L C
M 

Diplomatura o 
grau en 
Magisteri 
especialitat 
en educació 
musical. 

C
1 

  14.2
33,8
3 

  Reduïda 
de tarda 

  7 

Responsabl
e de 
magatzem 

S
T 

C
2 

9     nº 
29 

L C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

B
2 

C.C. 7.50
3,86 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Secretari/àr
ia-
Interventor/
a 

S
G 

A
1
/
A
2 

2
6 

H
N 

S
e
c
-
i
n
t 

nº 
01 

FH C
o
n
c
ur
s  

Llicenciatura 
o grau en 
Dret, Ciències 
Polítiques i de 
l'Administraci
ó, així com en 
Ciències 
Polítiques i 
Sociologia, 
Economia, 
ADE o en 
Ciències 
Actuarials i 
Financeres. 
Ser funcionari 
del Cos 
d’Habilitació 
Nacional 
corresponent. 

*   22.3
03,1
2 

  Jornada 
estàndar
d i horari 
flexible  

  1 

TAG  de 
Serveis 
Territorials  

S
G 

A
1 

2
4 

A
G 

T
e
c
. 

nº 
16 

F  C
M 

Llicenciatura 
o grau en 
Dret, 
Economia, 
Administració 
i Direcció 
d’Empreses, 
Ciències 
Actuarials i 
Financeres, 
Ciències 
polítiques o 
titulació 
equivalent. 

C
1 

  17.5
39,9
2 

  Jornada 
estàndar
d 

  0 

TAG de 
Secretaria 

S
G 

A
1 

2
4 

A
G 

T
e
c

nº 
02 

F C
M 

Llicenciatura 
o grau en 
Dret, 

C
1 

  17.5
39,9
2 

  Jornada 
estàndar
d 

  0 



 

. Economia, 
Administració 
i Direcció 
d’Empreses, 
Ciències 
Actuarials i 
Financeres, 
Ciències 
polítiques o 
titulació 
equivalent. 

Tècnic/a 
auxiliar 
d'informàtic
a 

S
G 

C
1 

2
2 

A
E 

T
e
c
. 

nº 
09 

F C
M 

Batxillerat, FP 
de segon 
grau o C.F de 
grau superior 

C
1 

  10.7
45,7
5 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Tècnic/a 
mitjà/ana 
d'esports  

S
P 

A
2 

1
8 

      L C
M 

Diplomatura o 
grau  

C
1 

  6.55
8,49 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Tècnic/a 
mitjà/ana 
Promoc.ec
o. i Inserció 
soc. 

S
P 

A
2 

1
8 

    nº 
32 

L C
M 

Diplomatura o 
grau  

C
1 

  5.10
5,11 

  Jornada 
reduïda 

  1 

Telefonista-
Recepcioni
sta a de 
l'OAC  

S
G 

C
2 

1
4 

      L C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

C.C. 6.07
2,32 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Treballador
/a familiar 

S
P 

C
2 

9     nº 
39 

L C
M 

Graduat 
escolar, FP 
de primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C
1 

C.C. 7.82
5,06 

  Jornada 
estàndar
d 

  2 

Treballador
/a Social 

S
P 

A
2 

1
8 

    nº 
37 

L C
M 

Diplomatura o 
grau en 
Treball social  

C
1 

C.C. 5.10
5,11 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Tresorer/a  S
G 

A
1 

2
2 

A
G 

  nº 
03 

F C
o
n
c
ur
s  

Llicenciatura 
o grau en 
Dret, Ciències 
Polítiques i de 
l'Administraci
ó, així com en 
Ciències 
Polítiques i 
Sociologia, 
Economia, 
ADE o en 
Ciències 
Actuarials i 
Financeres. 
Ser funcionari 
del Cos 
d’Habilitació 
Nacional 
corresponent. 

*   17.2
87,5
7 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

Zelador/a 
de medi 
ambient 

S
T 

A
P 

9 A
E 

S
E 

  F C
M 

Certificat 
d'escolaritat o 
equivalent  

B
2 

C.C. 6.16
5,15 

  Jornada 
estàndar
d 

  1 

 
Per tot el que s’ha exposat es PROPOSA AL PLE l’adopció dels següents 
acords: 
 
Primer.- Aprovar la Relació de Llocs de Treball corresponent a l’any 2017 
detallada anteriorment. 
 
Segon.- Publicar el present acord al Butlletí Oficial de la Província. 



 

 
 
B.- INTERVENCIONS.  A continuació es reflecteixen les opinions sintetitzades 
de cada grup municipal d’acord amb l’article 109 del Reial Decret 2568/1986, 
de 28 novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament 
i Règim Jurídic de les Entitats Locals, remetent-se expressament a l’àudio del 
Web municipal si es vol l’audició de la Sessió plenària 
 
Pren la paraula el senyor Jaume Gumà Noel, regidor de 9SV. Es queixen de 
l’important percentatge d’interinatge que hi ha a l’Ajuntament. No els sembla 
bé, s’està fent malament. És de poca ajuda i els preocupa el rèdit polític que 
això pot comportar. Els interins els interessa que res canviï i continuï manant el 
mateix. Aquesta situació ha de canviar, s’han d’atacar els problemes per 
desenquistar-los. No volen que es repeteixin situacions com la de la senyora 
Marta Pujol. Sap que no es canvien les coses d’avui per demà, però cal 
començar.  S’han d’establir les bases per a reduir l’interinatge, es podria fer una 
comissió i començar a treballar-hi. Quan abans es comenci, abans s’acabarà 
solventant. Per això votaran en contra de la proposta. 
 
El senyor alcalde li respon que es vota la Relació de Llocs de Treball, que no té 
res a veure amb la interinitat. Cal puntualitzar. La situació de l’interinatge es 
dóna al 99% dels ajuntaments. Per poder treure places a concurs, caldria 
aprovar l’oferta pública d’ocupació i ara no ens deixen per normativa. Quan 
l’estat aixequi el pedal, ja es podrà. El tema de la senyora Pujol no té res a 
veure. Afegeix que el 50% del personal de l’ajuntament és de fora del municipi 
i, per tant, no vota a Sant Vicenç. Si no es treuen places definitives, és perquè 
no es pot fer. Un cop s’aprovi la Relació de Llocs de Treball, el conveni i si 
escau, la valoració dels llocs, els demana que vagin junts amb els 
representants dels treballadors. Es parla de persones, cal anar tots a la una, 
però ara no es pot. Reconeix que hi ha molt interinatge, però de moment, no es 
pot canviar la situació. 
 
El senyor Gumà manifesta que ha fet la comparació del tema de la senyora 
Marta Pujol com a exemple de tema enquistat, no per interinatge. Si ara no es 
pot, es farà quan es pugui, però es pot anar treballant. Ell proposava establir 
unes normes per mirar de regularitzar la situació.  
 
El senyor alcalde explica que, històricament, a les administracions la gent 
començava a treballar i després es quedava, l’interinatge és un mal endèmic de 
l’administració. 
 
El senyor Enric Pardo, regidor d’ERC, també felicita els tècnics i al govern pel 
pressupost i per la RLT. Esquerra la va demanar i, per tant, hi votarà a favor. El 
tema de la separació entre la secretaria i la intervenció, també el va demanar 
ERC. El 48 % dels treballadors són interins, es podrien consolidar places, es 
podria fer un procés de funcionarització. Es podria percebre com a eina per a 
recollir vots. Ser interí és un perill per a la pròpia persona que treballa. Els 
interins podrien ser més susceptibles al servilisme, per por a perdre la feina. 



 

S’ha d’estar qualificat i s’ha de passar un procés selectiu, cal professionalitzar 
l’administració. S’han incrementat en un any un 8% els interins. La RLT es 
podia haver presentat en qualsevol moment, no calia esperar al pressupost. 
 
El senyor alcalde respon que es proposa l’aprovació de la relació de llocs de 
treball perquè per tal de poder separar la secretaria de la intervenció era un pas 
previ necessari. Aclareix que no tot el personal municipal és funcionari. Es 
tracta d’una eina necessària perquè si no, no es pot caminar. S’alegra 
moltíssim que Esquerra hi voti a favor. S’afegeix a la felicitació al personal de 
l’Ajuntament. 
 
El senyor Pardo vol puntualitzar que quan parla de funcionarització fa 
referència a tot els empleats públics, parla del concepte de consolidació de 
places, cal donar seguretat laboral als treballadors. 
 
El senyor alcalde també aclareix que des de fa un temps també els interins 
superen un procés selectiu, amb tots els requisits. 
 
El senyor Benito Pérez González, regidor de C’s, manifesta que votaran a favor 
perquè no s’està votant la interinitat, sinó la relació de llocs de treball. No 
obstant, cal treballar per rebaixar la interinitat, però creu que seria més un tema 
del punt anterior. 
 
Tot seguit, el senyor Javier Sandoval Carrillo, regidor del PSC, pren la paraula 
per donar suport al punt, celebra que es porti a aprovació, ja que és una 
proposta que portava al seu programa i havia parlat amb els representants dels 
treballadors. Això sí, demana que no s’aturi, que s’arribi al final, allà on s’ha 
d’arribar. 
 
El senyor Jacobo García-Nieto Videgáin, regidor del PP, manifesta que votarà a 
favor de l’acord. El tema de personal preocupa a tots els regidors i cal que tota 
la informació estigui donada amb claredat. 
 
El senyor Jaume Gumà Noel, regidor de 9SV, atès que l’alcalde ha manifestat 
que es farà un treball de futur conjunt per mirar de rebaixar l’interinatge, 
canvien el sentit inicialment pronunciat del seu vot i, per tant, votaran a favor de 
la proposta. 
 
C.ACORDS 
 
Finalment, es procedeix a la votació amb el següent resultat:  
 
 
GRUP Nº 

vots 
VOT 

CIU 6 SÍ 



 

9SV 2 SÍ 

ERC+AM 2 SÍ 

PSC 1 SÍ 

C’s 1 SÍ 

PP 1 SÍ 

 
En conseqüència, s’acorda per unanimitat, aprovar els acords detallats 
anteriorment. 
 
 

 
Tercer.- PRP2016/1488    APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LA XIFRA ANUAL 
DE POBLACIÓ A DATA 1 DE GENER DE 2016 
 

A.- PRESENTACIÓ DE LA PROPOSA.  A continuació el Sr Amadeu Clofent 
Rosique,  portaveu del grup Municipal  exposa l’assumpte. Es porta a aprovació 
únicament la Xifra de Població. L’estudi de la població ja s’aprovarà més 
endavant, quan es reincorpori la responsable del Padró, que es troba de baixa 
per malaltia. 
 
Es transcriu la proposta: 
 
Identificació de l’expedient :  
 
Departament/ Sol·licitant: SECRETARIA 
Expedient:  2016/1282 33 GENSVM  
Contingut: APROVACIÓ, SI S'ESCAU DE LA XIFRA DE POBLACIÓ A DATA 1 
DE GENER DE 2016. 
 
 
D’acord amb el que disposa l’article 81 del Reglament de Població i 
Demarcació Territorial de les Entitats locals, els Ajuntaments han d’aprovar la 
revisió dels seus Padrons Municipals, en referència a 1 de gener de cada any, 
formalitzant les actuacions dutes a terme durant l’exercici anterior. 

ATESES les variacions produïdes en el Padró continu de Sant Vicenç de 
Montalt en el decurs de l’any 2015, que han estat trameses a l’Institut Nacional 
d’Estadística a través de la Diputació de Barcelona,  

ATÈS el resultat de la coordinació i conciliació periòdica  de les dades de 
l’esmentat Padró amb l’INE, 



 

S’acorda PROPOSAR AL PLE l’adopció dels següents acords: 

Primer. Aprovar, amb caràcter inicial, d'acord amb l'article 82.1 del Reial Decret 
1690/1986, d’11 juliol, pel qual s’aprova el Reglament de Població i Demarcació 
Territorial de les Entitats Locals, la xifra numèrica del Padró Municipal 
d’Habitants, amb el següent resultat: 

 

XIFRA DE POBLACIÓ A 1 DE GENER DE 2016 

 
CONCEPTE TOTAL HOMES DONES 

Població del municipi a 
01/01/2016 

6.182 3.075 3.107 

 

Segon. Obrir un termini d'exposició pública de quinze dies, d'acord amb l'article 
anteriorment esmentat, perquè qualsevol persona interessada pugui presentar 
les reclamacions i/o suggeriments que consideri escaients, aquestes seran 
resoltes per l’Ajuntament.  

 
 
B.- INTERVENCIONS.  A continuació es reflecteixen les opinions sintetitzades 
de cada grup municipal d’acord amb l’article 109 del Reial Decret 2568/1986, 
de 28 novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament 
i Règim Jurídic de les Entitats Locals, remetent-se expressament a l’àudio del 
Web municipal si es vol l’audició de la Sessió plenària: 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu de 9SV, ja apunta que trobaven a 
faltar l’estudi. Parla en nom de tots desitjant a la responsable del Padró 
d’Habitants, Ana Montes, que es recuperi ben aviat. 
 
El senyor Enric Pardo Matas, regidor d’ERC, també vol manifestar recolzament 
a l’Ana, tot enviant-li una abraçada i ànims. 
 
El regidor del PSC, senyor Javier Sandoval Carrillo, també vol enviar ànims i 
recolzament a la funcionària esmentada. 
 
Finalment, el senyor alcalde, agraeix l’Ana tota la feina feta, la titlla de “tot 
terreny” per la seva versatilitat, manifestant el sentiment de tot el Consistori. 
 
 
C.ACORDS 
 
Finalment, es procedeix a la votació amb el següent resultat:  
 



 

 
GRUP Nº 

vots 
VOT 

CIU 6 SÍ 

9SV 2 SÍ 

ERC+AM 2 SÍ 

PSC 1 SÍ 

C’s 1 SÍ 

PP 1 SÍ 

 
En conseqüència, s’acorda per unanimitat, aprovar els acords detallats 
anteriorment. 
 
 
Quart.- PRP2016/1504 APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’AGENDA DE 
PARTICIPACIÓ DE L’ANY 2017. 
 
A.- PRESENTACIÓ DE LA PROPOSA.  A continuació el Sr Amadeu Clofent 
Rosique,  portaveu del grup Municipal  exposa l’assumpte. Explica que el 
Consell de Vila pot incloure els punts que consideri pertinents. Es transcriu la 
proposta. 
 
Identificació de l’expedient :  
 
Departament/ Sol·licitant: REGIDORIA DE PARTICIPACIO CIUDADANA 
Expedient:  2016/1294 97 GENSVM  
Contingut: APROVACIÓ, SI S'ESCAU, DE L'AGENDA DE PARTICIPACIÓ DE 
L'ANY 2017 
 
 
Des de la Regidoria de Participació ciutadana s’ha elaborat l’agenda de 
participació de l’any 2017, que a continuació es detalla: 
 
 

L’AGENDA DE PARTICIPACIÓ 

Què és l’agenda de participació? 

L’agenda participativa és un recull dels temes sobre els quals es preveu dur 
a terme algun tipus de procés de participació a Sant Vicenç de Montalt. 

Què s’hi inclou? 



 

En aquesta agenda s’hi inclou la definició i temporalització dels processos 
participatius que es volen dur a terme durant l’any 2017 al nostre poble, 
esdevenint un clar instrument de planificació, per evitar la improvisació. 

Quina utilitat té? 

Permet una major coordinació i planificació a l’Ajuntament, tant a nivell polític 
com tècnic. Però sobretot permet que el conjunt de la ciutadania conegui 
amb antelació aquells aspectes en els quals se’ls demanarà la seva opinió, 
de forma que es puguin informar, i si ho creuen pertinent, generar els espais 
de reflexió previs (principalment en el cas de les entitats). 

Quan s’aprova? 

L’agenda s’aprovarà cada any, coincidint amb l’aprovació del pressupost 
municipal. Prèviament, s’aprofitarà l’Audiència Pública de Pressupostos per 
presentar-la a la ciutadania. 

Es podrà modificar? 

Aquest agenda es podrà modificar, si es considera oportú, en funció de la 
incorporació de noves necessitats participatives. 

Per tal de donar continuïtat al grup de treball constituït en el marc del 
Consell de Vila per l’estudi de les possibilitats de recuperació del camí del 
Montalt (iniciat 2014), es PROPOSA AL PLE, l’adopció dels següents 
acords: 
 
Primer.- Aprovar l’agenda de participació de l’any 2017. 
Segon.- Donar publicitat del present acord a la pàgina web municipal. 

 
B.- INTERVENCIONS.  A continuació es reflecteixen les opinions sintetitzades 
de cada grup municipal d’acord amb l’article 109 del Reial Decret 2568/1986, 
de 28 novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament 
i Règim Jurídic de les Entitats Locals, remetent-se expressament a l’àudio del 
Web municipal si es vol l’audició de la Sessió plenària: 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, regidor de 9SV, comparteix el tema del camí. 
No obstant, creu que cal fer una reflexió sobre la poca participació. Potser el 
Reglament és massa rígid o no és el reglament que necessitem. Potser es 
podria revisar per donar resposta al que interessa a la població. Caldria parlar-
ne, ja que podríem estar davant d’una eina caducada. 9SV estarà al costat de 
la participació i al costat del govern per a treballar-hi. 
 
El senyor Amadeu Clofent, regidor de Participació Ciutadana, s’ha donat de 
temps tot el 2017 per veure com va. Depenent dels resultats, potser sí que 



 

caldrà asseure’s i parlar-ne entre tots, amb molt de gust. Estan tots al mateix 
vaixell. 
 
El senyor Arcos creu que cal escoltar la gent i la demanda, ser flexibles. S’ha 
demanat la participació de la gent per al tema de carnestoltes i la resposta ha 
estat molt bona, això també és participació. 
 
La senyora Berta Sala, regidora d’Esquerra, manifesta que quan els temes són 
tancats, no és prou atractiu, si es deixés una porta oberta quan es consulta 
amb una opció com “altres”, de ben segur que es podria saber què vol la gent. 
 
El senyor Clofent puntualitza que qui proposa són les entitats. 
 
La senyora Sala reitera que amb una opció oberta hi hauria més opcions. 
 
El senyor Benito Pérez González, regidor de C’s, manifesta el seu suport a 
l’agenda de participació. 
 
El senyor Javier Sandoval Carrillo, regidor del PSC, felicita l’equip de Govern, 
ja que sap que és molt difícil i continuar és feixuc. Es pot comptar amb el PSC 
en temes de participació. 
 
El senyor Jacobo García-Nieto, regidor del PP, manifesta que sempre assisteix 
a totes les reunions de participació, l’ajuden molt, a copsar què vol la gent. El 
que es proposa va tenir molt recolzament i hi votarà a favor. 
  
 
C.ACORDS 
Finalment, es procedeix a la votació amb el següent resultat:  
 
 
GRUP Nº 

vots 
VOT 

CIU 6 SÍ 

9SV 2 SÍ 

ERC+AM 2 SÍ 

PSC 1 SÍ 

C’s 1 SÍ 

PP 1 SÍ 

 
En conseqüència, s’acorda per unanimitat, aprovar els acords detallats 
anteriorment. 
 



 

 
 
No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a Secretària, aquesta acta. 
 

La Secretària                Vist i plau, 

    L’alcalde president 

 


